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Szám: K.83-3/2010. 

J E G Y Z İ K Ö N Y V  

Készült:  Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2010. február 15-én 
17 óra 30 perckor kezdıdı rendes, nyílt ülésérıl. 

Az ülés helye: Kislıdi Községháza (8446 Kislıd, Hısök tere 1.) 

Jelen vannak: 

 Somogyi Anna polgármester 

 Adonyi Józsefné képviselı 

 Juhász Ervin képviselı 

 Kissné Krámli Gabriella képviselı 

 Kléri Gyula képviselı 

 Dr. Lóderer Alajos képviselı 

 Marosi Ödön képviselı 

 Üregi Éva képviselı 

Tanácskozási joggal jelen van: 

 dr. Szivák Péter körjegyzı 

Igazoltan távol maradt:   

 Magvas Antal képviselı   

 Széplábi Ferenc képviselı   

Somogyi Anna polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselı-testületet. Megállapítom, hogy a képviselı-testületi ülésen 
a 10 fı képviselıbıl 8 fı jelen van, az ülés határozatképes, így azt megnyitom. 
A napirendi pontokat ki szeretném egészíteni. A Körjegyzı Úr kérése alapján szeretném, ha a 
meghívóban szereplı napirendi pontokon kívül külön döntenénk a költségvetés elfogadása 
elıtt az engem megilletı Cafeteria keretösszegrıl is. Javaslom továbbá, hogy vegyük elıre a 
közfoglalkoztatási terv tárgyalását, hogy a jelen lévı kollégának ne kelljen a költségvetés 
tárgyalását végighallgatnia. Napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, 
hozzászólása? 

Aki a javasolt napirenddel egyetért, kérem, szavazzon! 

Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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Napirend: 
 

1.) A 2010. évi közfoglalkoztatási terv elfogadása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
2.)  Az Önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosítása. 

Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

3.) A Polgármestert megilletı 2010. évi cafeteria keretösszeg meghatározása. 
Elıadó: dr. Szivák Péter körjegyzı 
 

4.)  Az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének tárgyalása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
5.)  A Körjegyzıség Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselıkre vonatkozó 2010. évi 

teljesítménykövetelmények alapját képezı célok meghatározása. 
  Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
6.) A Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság ajkai Polgári Védelmi 

Kirendeltségének támogatása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
7.) Vegyes ügyek 

      Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 
 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1.Napirendi pont: 

A 2010. évi közfoglalkoztatási terv elfogadása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Megkaptuk a Munkaügyi Központtól, hogy hány fı, és milyen szakmával rendelkezı emberek 
lesznek várhatóan munkanélküliek ebben az évben. Nem név szerint kaptunk adatokat, csak 
számokat, amivel el lehet kezdeni tervezni. Összeültünk a Gabival, és megbeszéltük, hogy 
milyen feladatokat szeretnénk és tudunk ellátni ebben az évben. Felvetıdött a kultúrháznak, 
illetve az iskolának a kifestése, az óvoda elıtti tér rendezése, és mindezek alapján elkészítettük 
az elıterjesztés mellékletét képezı közfoglalkoztatási tervet. 

Simonné Názer Gabriella igazgatási fıelıadó: 
Idıközben a Munkaügyi Központ és a Nemzetiségi Önkormányzat is véleményezte a 
tervezetet, és egyetértett a benne foglaltakkal. 

Dr. Lóderer Alajos képviselı: 
Megcsinálnák a fiúk az óvoda kerítésér is. Már évek óta tervezgetjük, jó lenne az idén 
megvalósítani. 
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Somogyi Anna polgármester: 
Nyárra azt is beterveztük. Az Óvoda melletti fakerítést kivennénk, és a helyére egy kıvel 
kirakott lábazatra átraknánk a kovácsolt vas kerítést. Követ már hoztunk a borsodpusztai épület 
bontásából, a többi anyag költségét pedig beterveztük a költségvetésbe. Elegendınek tartom 
egy kımőves mester megbízását, akinek a keze alá az éppen aktuális közmunkások 
dolgoznának. Megpróbálok nyárra egy olyan csapatot összeállítani, akikre az ilyen típusú 
munkát rá lehet bízni. 

Juhász Ervin képviselı: 
A két szárnyas kapu meg van még valahol? 

Somogyi Anna polgármester: 
Itt van a Hivatal udvarában. Nincsen túl jó állapotba, de az egész kerítést át kell majd festeni, 
és akkor jobban fog kinézni. 

Juhász Ervin képviselı: 
A kerítés mostani helyére tervezel valamit? 

Somogyi Anna polgármester: 
Újra raknánk egy fél méter magas kı lábazatot, és ülıke funkciót kapna. Úgy is ott van a 
buszmegálló, sokan szoktak ott várakozni, mutatós és praktikus is lenne. A szokásos főnyírás, 
patakmeder rendezés és ároktakarítás mellett ilyen dolgokban is segítségünkre tudnak majd 
lenni a közmunkások. Van még valakinek kérdése, hozzászólása? 

Amennyiben más hozzászólás, szavazásra bocsátom a kérdést.  

Aki egyetért az elıterjesztésben szereplı 2010. évi közfoglalkoztatási terv elıterjesztésben 
foglaltak szerinti elfogadásával, kézfeltartással jelezze azt! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 3/2010. (II. 15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
határozat mellékletét képezı 2010. évi közfoglalkoztatási tervet elfogadja. 

A Képviselı-testület felkéri a Polgármestert, hogy a jóváhagyott 
közfoglalkoztatási tervet továbbítsa a Magyar Államkincstár Közép-dunántúli 
Regionális Igazgatóságának, és a Közép-dunántúli Regionális Munkaügyi 
Központ Ajkai Kirendeltségének. 
 
Határid ı: 2010. február 15. 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 

 

2.Napirendi pont: 

Az Önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosítása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

Somogyi Anna polgármester: 
Az év közben felmerült különbözı dolgok miatt minden évben szükség van a költségvetésünk 
módosítására. A 2009. évi költségvetésbe e módosítással vezetnénk át az év elején elıre nem 



 4

látott kiadásokat, illetve bevételeket. Jelentıs nagyságrendő változást nem hajtunk végre ezzel 
a módosítással, a különbözı normatívák igénylése során felmerült változások kerülnek 
elsısorban átvezetésre. Szerencsére sikerült egy-két nyertes pályázatot is benyújtanunk az 
elmúlt évben, ami szintén szükségessé teszi a költségvetés mindkét oldalának módosítását, 
hiszen a pályázaton elnyert összeget a bevételekhez, az önrész összegét a kiadásokhoz kell 
könyvelni. 
Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása. 
Amennyiben nincs hozzászólás, kérlek titeket, hogy fogadják el a 2009. évi költségvetési 
rendelet módosításáról szóló rendeletet. 

Aki elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze azt! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı rendeletet alkotta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2/2010. (II.16.)  
rendelete az Önkormányzat 2009. évi költségvetésérıl szóló 5/2009. (II.11.) rendelet 

módosításáról 

(a Rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képzi) 
 

3. Napirendi pont: 

A Polgármestert megilletı 2010. évi cafeteria keretösszeg meghatározása. 
Elıadó: dr. Szivák Péter körjegyzı 

Somogyi Anna polgármester: 
Átadom a szót a Körjegyzı Úrnak. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseirıl szóló törvény 13. §-a elıírja, hogy 
polgármesteri foglalkoztatási jogviszonyra is alkalmazni kell a köztisztviselık jogállásáról 
szóló törvény cafeteria rendszerre vonatkozó rendelkezéseit. A polgármester felett a 
munkáltatói jogokat a Képviselı-testület gyakorolja, ezért neki kell döntenie a polgármestert 
megilletı cafeteria keret mértékérıl, aminek azonban meg kell egyeznie a köztisztviselık 
számára meghatározott keretösszeggel. 

Kléri Gyula képviselı: 
Akkor mi értelme most errıl döntenünk? 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
A lényeg az, hogy errıl az összegrıl kell egy testületi döntésnek lennie, de a törvényi 
rendelkezések szerint a juttatás mértéke nem lehet differenciált egy adott Hivatalban, ezért 
ugyanazt az összeget kell elfogadnotok, amit ez esetünkben is elfogadtatok az együttes ülésen a 
Körjegyzıség költségvetésének tárgyalása során. Ha nincs más javaslatuk, akkor a 
Polgármester Asszony esetében is a Körjegyzıség Cafeteria szabályzatában foglalt elıírások 
alapján járunk majd el.  

Somogyi Anna polgármester: 
Amennyiben nincsen több kérdés, illetve hozzászólás, szavazásra bocsátom a kérdést. 

Aki egyetért azzal a polgármestert megilletı 2010. évi cafeteria keretösszeg 340 ezer forintban 
legyen megállapítva, és a cafeteria juttatás eljárási rendje – fent elhangzott rendelkezési kérdés 
kivételével - megegyezzen a Körjegyzıségben Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselık 
cafeteria-juttatásának részletes szabályairól szóló szabályzatban foglaltakkal, kérem emelje fel 
a kezét!  
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A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 4/2010. (II. 15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a Polgármester részére 
járó 2010. évi cafeteria juttatás összegét 340 ezer forintban állapítja meg. 

A Képviselı-testület úgy dönt, hogy a Polgármester cafeteria juttatásának 
eljárási rendje egyezzen meg a Körjegyzıség Hivatalában foglalkoztatott 
köztisztviselık cafeteria-juttatásának részletes szabályairól szóló 
szabályzatban megállapított rendelkezésekkel. 

Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı     
Határid ı:  2010. február 15. 

 

4.Napirendi pont: 

Az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének tárgyalása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Termetes anyagot kapott mindenki az idei évi költségvetésünkrıl. Részletesen megtalálhatók 
az Önkormányzat költségvetésén túl benne a különbözı intézmények és a nemzetiségi 
Önkormányzat költségvetése is. Az intézmények költségvetése szakfeladatonkénti bontásban 
szerepel, ami nem ad teljesen tiszta és átlátható képet a költségvetésrıl, viszont ebben a 
formában kellett megcsinálni ettıl az évtıl kezdve. A lényeg az, hogy az Óvodához 1 millió 
404 ezer Ft-ot kell hozzátennünk a három részbıl összetevıdı normatívához. Van egy alap 
normatíva, egy társulási kiegészítı normatíva és egy kistérségi normatíva, de még így is közel 
másfél millió forinttal többe kerül az Óvoda fenntartása, mint ezek együtt véve. Az Iskolánál 
15 millió 574 ezer Ft-ot kell hozzátennünk a normatívákhoz. Ha a kettıt összeadjuk, kijön, 
hogy összesen 16 millió 951 ezer Ft-tal kell kiegészítenünk az oktatási normatívákat. Ehhez 
hozzájön még a Társulási Megállapodás alapján Városlıdnek fizetett 2 millió 513 ezer Ft 
közös költségekhez történı hozzájárulás, ami az Iskolaigazgató és egy pénzügyes bérének, 
valamint egy meghatározott összegő tárgyi eszköz értékének gyermeklétszám arányos 
elosztásával jön ki. Így összesen 19 millió 464 ezer Ft az az összeg, amit hozzá kell tennünk az 
oktatási intézményekhez. A Körjegyzıség költségvetését az együttes ülés keretein belül már 
elfogadtuk. Elmondanám gyorsan, hogy a szociális étkeztetés normatívájánál még lesz egy 
jelentısebb eltérés, mivel ezt a normatíva igényt még az elmúlt év végén kellett elküldenünk, 
és nem tudtuk, hogy az emelt térítési díjak mellett mennyi emberrel számolhatunk. Felére 
vettük a tavalyi igénybevevık számát, de egyenlıre még csak pár ember mondta le az 
étkeztetést. Az általunk igényelt 40 fı után járó normatíva több lesz, júniusba fogunk 
pótnormatívát kérni. Nem mertünk többet kérni, mert ha nem lesz annyi ellátott, mint amennyi 
után a normatívát lekértük, akkor kamatostól kellett volna a különbözetet visszafizetni. 

Juhász Ervin képviselı: 
Emelt összeggel is kijön 6 –7 ezer forintból a meleg ebéd egy fıre, szerintem még így is 
nagyon megéri.  
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Somogyi Anna polgármester: 
Persze, szerintem is, de az elızı évi díj az igénylık jelentıs részénél csak az ideinek a fele volt. 
Meg aztán több embertıl hallottam már, hogy ha jön a jobb idı, akkor visszamondja az 
étkeztetést, jobban bírnak akkor már magukról gondoskodni. Idén is nagyobb összeget tettünk 
félre a közmunkások által elvégzendı munkák anyagköltségére. Jó kis csapat jött most össze, 
remélem, hogy majd az újak is jól be tudnak illeszkedni, és sok mindent meg tudunk valósítani 
ebben az évben. 
 
Juhász Ervin képviselı: 
Látsz esélyt a telekeladásokból bevételre ebben az évben? 

Somogyi Anna polgármester: 
Beterveztük a költségvetésbe, és remélem, hogy lesz is belıle valami. A meghirdetésük már 
folyamatban van. A környéken ezek lesznek a legjobb áron megvásárolható telkek. Legalább 
egy-kettıt nagyon remélem, hogy el tudunk majd adni. Nagyon nehezen jött ki 0-ra az 
Önkormányzat költségvetése, még így is, hogy számoltunk telekeladásból származó bevétellel.  
  
Van valakinek még kérdése a költségvetéssel kapcsolatban? Amennyiben nincs szavazásra 
bocsátom a kérdést! 

Aki egyetért az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének elıterjesztésben foglaltak szerinti 
elfogadásával, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı rendeletet alkotta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 3/2010. (II.16.) rendelete 
az Önkormányzat 2010. évi költségvetésérıl 

(a Rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képzi) 
 
 

5. Napirendi pont: 

A Körjegyzıség Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselıkre vonatkozó 2010. évi 
teljesítménykövetelmények alapját képezı célok meghatározása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
E napirendi pont elıterjesztıje a Körjegyzı Úr, kérem neki tegyétek fel a kérdéseiteket. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Amennyiben nincsen kérdés, elmondom, hogy a célok között vannak olyanok is, amik tavaly is 
már szerepeltek, ezeket továbbra is fontosnak és számon kérhetınek tartom a munkavégzés 
során. Ilyen például a gazdálkodás szabályszerőségének biztosítása. Új elemként került a célok 
közé a Körjegyzıség belsı szabályzataiban foglalt elıírások betartása. Számos új szabályzat 
született az elmúlt évben, és szeretném, ha a benne foglaltakat figyelembe vennék a dolgozók a 
munkavégzésük során. Aztán szintén új elem az elektronikus ügyintésére történı felkészülés, 
illetve az elektronikus nyilvántartások vezetése és nyilvántartása, amibıl egyre több van. Egyre 
inkább az elektronikus ügyintézés lehetıségének bevezetése irányában halad a közigazgatás, és 
szeretném, ha az ezzel kapcsolatos ismereteket mindenki mielıbb elsajátítaná. 
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Somogyi Anna polgármester: 
Flottul nem fog menni az elektronikus ügyintézés, abban biztos vagyok. Nem képesek egy 
normális, könnyen használható, jól terhelhetı hálózatot, illetve programot elkészíteni. Az eddig 
általam használt programok kapcsán nagyon rosszak a tapasztalataim. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Igyekszünk megbirkózni majd a feladattal. 

Somogyi Anna polgármester: 
Van valakinek kérdése a célok meghatározásával kapcsolatban? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a kérdéseket! Aki egyetért a Körjegyzıség 
Hivatalában foglalkoztatott köztisztviselıkre vonatkozó 2010. évi teljesítménykövetelmények 
alapját képezı célok elıterjesztésben foglaltak szerinti elfogadásával, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 5/2010. (II. 15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a köztisztviselı egyéni 
munkateljesítményének értékelési rendszerének mőködtetése érdekében az 
egyéni teljesítménykövetelmények megállapítása alapjául 2010. évre kiemelt 
célokként a következıket állapítja meg: 

1. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének végrehajtása során a 
gazdálkodás szabályszerőségének biztosítása, a célszerőségi, hatékonysági 
és takarékossági szempontok alapján 

2. A 2010. évi országgyőlési képviselı és helyi önkormányzati és kisebbségi 
önkormányzati választások lebonyolításában történı részvétel. 

3. Saját mőködési bevételek növelésére, valamint az adóhátralékok és egyéb 
kintlévıségek behajtása tett hatékony intézkedések 

4. A Körjegyzıség belsı szabályzataiban foglalt feladatok teljesítése, 
kötelezettségek betartása. 

5. Személyes adatok védelmével és a közérdekő adatok nyilvánosságával 
kapcsolatos rendelkezések betartása. 

6. Ügyfélbarát, szolgáltató jellegő ügyintézés fejlesztése. 

7. Felkészülés az elektronikus ügyintézés bevezetésére, az elıírt 
nyilvántartások elektronikus vezetése és közzététele.  

 
Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 

Somogyi Anna polgármester 

Határid ı: 2010. február 28. 
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6. Napirendi pont: 

A Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság ajkai Polgári Védelmi 
Kirendeltségének támogatása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 
Somogyi Anna polgármester: 
Kaptunk egy megkeresést a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság ajkai Polgári 
Védelmi Kirendeltségétıl, melyben arra kértek minket, hogy támogassuk mőködésüket.   

Kléri Gyula képviselı: 
Úgy gondolom, hogy a költségvetésünkben minden minimális tétellel szerepel, és ilyen 
helyzetben nem fér bele, hogy támogatásokat adjunk. Fıleg nem egy olyan szervezetnek, 
melynet az állami költségvetésbıl kellene fenntartani. 

Marosi Ödön képviselı: 
Ha jól emlékszem már tavaly sem támogattunk a helyi szervezeteken kívül senkit. A 
helyzetünk azóta csak rosszabb lett, ezért egyetértek a Gyulával abban, hogy ne támogassuk a 
Katasztrófavédelmi Igazgatóságot, illetve más szervezetet sem. 

Somogyi Anna polgármester: 
Sajnálom ıket, de sajnos nekünk sincs mibıl adni. Szerintem ne is döntsünk róla határozati 
formában, csak tájékoztatónak szántam nektek a megkeresésérıl szóló tájékoztatást. 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyetértett a Polgármester 
Asszony javaslatával. 

7. Napirendi pont: 

Vegyes ügyek 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Szeretnélek titeket tájékoztatni két pályázati lehetıségrıl, melyeket a Magyarországi Nemzeti 
és Etnikai Kisebbségi Közalapítvány írt ki. Mindkettıre az Iskolaigazgató Úr hívta fel a 
figyelmemet, lényegében az általuk szervezett programokra tudnánk a pályázatokon keresztül 
támogatást szerezni. Nagy sikert aratott az iskola tanulóinak tavaly ıszi színházlátogatása a 
szekszárdi Német Színházba. Az idén szeretnék ezt a megismételni. A színház ıszi 
elıadásainak címét még nem hozta nyilvánosságra, de biztosan lesz az idén is olyan elıadás, 
amire el lehet vinni a gyerekeket. A Közalapítvány által "Anyanyelvi kulturális és hitéleti 
programok" támogatására kiírt pályázat segítségével tudnánk támogatást szerezni a 
színházlátogatás utazási költségeinek fedezésére. Az önkormányzat nyújtaná be a pályázatot, 
de a program megszervezését és lebonyolítását az Iskola munkatársai látnák el. 

Kléri Gyula képviselı: 
Szerintem támogassuk a gyerekek kulturális és nemzetiségi fejlıdését. A színházlátogatást 
nagyon jó programnak tartom, és remélem, hogy minél kedvezıbb áron tudjuk ezt majd 
biztosítani az iskoláskorú gyermekeknek. 
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Juhász Ervin képviselı: 
Szintén támogatom a pályázat benyújtását. 

Somogyi Anna polgármester: 
Ennyit szerintem is megtehetünk a gyermekek kirándulásának támogatásáért. Amennyiben 
nincs más hozzászólás, szavazásra is bocsátom a kérdést! 

Aki egyetért azzal, hogy nyújtsunk be pályázatot a Magyarországi Nemzeti és Etnikai 
Kisebbségi Közalapítvány által a 2010. évi "Anyanyelvi kulturális és hitéleti programok" 
támogatására kiírt pályázati felhívására, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 6/2010. (II.15.) 
számú határozat 
 
Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
városlıdi Általános Mővelıdési Központ Rıthy Mihály Német 
Nemzetiségi Általános Iskola tagintézményébe járó gyermekek 
szekszárdi Német Színházba történı látogatásának utazási költségének 
biztosítása érdekében pályázatot nyújt be a Magyarországi Nemzeti és 
Etnikai Kisebbségi Közalapítvány által a 2010. évi "Anyanyelvi 
kulturális és hitéleti programok" támogatására kiírt pályázati felhívásra. 
 
Határid ı: 2010. március 1. 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Szintén lehet pályázni anyanyelvő és népismereti táborok szervezésére is. Az Iskola június 
közepére Balatonszepezdre tervezett Hagyományırzı táborának lebonyolításához, és a szülık 
költségtérítésének csökkentéséhez nagyban hozzájárulna, ha tudnánk pályázati úton egy kis 
pénzt szerezni. A tábort az Iskola mindenképen megszervezi, de jó lenne ha a programok 
színvonalát nem az anyagi lehetıségek tartanák korlátok között, illetve minél több gyermek el 
tudna menni erre a nyári táborra.  

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Nagyon jó csapatépítı funkciója van egy-egy ilyen tábornak. A gyerekek rengeteg élménnyel 
gazdagodva szoktak hazajönni. Tényleg jó lenne, ha minél többen el tudnának menni. 

Juhász Ervin képviselı: 
Egyértelmő, hogy meg kell próbálnunk támogatni a tábor szervezését. 

Somogyi Anna polgármester: 
Én is így gondolom. Van még valakinek hozzáfőzni valója? 

Amennyiben nincs más hozzászólás, szavazásra is bocsátom a kérdést! 

Aki egyetért azzal, hogy nyújtsunk be pályázatot a Magyarországi Nemzeti és Etnikai 
Kisebbségi Közalapítvány által a 2010. évi "Anyanyelvő és népismereti gyermek- és ifjúsági 
táborok" támogatására kiírt pályázati felhívására, kérem emelje fel a kezét! 



 10

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 7/2010. (II.15.) 
számú határozat 
 
Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
városlıdi Általános Mővelıdési Központ Rıthy Mihály Német 
Nemzetiségi Általános Iskola tagintézménye által 2010. június 21. és 28. 
napja között Balatonszepezden megrendezésre kerülı "Hagyományırzı 
tábor" utazási, szállás- és étkezési költségeinek biztosítása érdekében 
pályázatot nyújt be a Magyarországi Nemzeti és Etnikai Kisebbségi 
Közalapítvány által a 2010. évi "Anyanyelvő és népismereti gyermek- és 
ifjúsági táborok" támogatására kiírt pályázati felhívásra. 
 
Határid ı: 2010. március 1. 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
A vasútállomás nevének megváltozásával kapcsolatos megkeresésemre válaszolt a Máv Zrt. A 
névváltoztatás támogatását két feltételhez kötik, az egyik az, hogy szerezzük be Városlıd 
község Önkormányzatának lemondó nyilatkozatát a közös állomásnévrıl, a másik, hogy 
vállaljuk a névváltoztatással kapcsolatban felmerült költségeket. Ki kellene deríteni, hogy 
annak idején hogyan alakult ki ez a közös állomásnév. Valamire kellene hivatkoznunk a 
Városlıdieknek, mert csak úgy nem fognak lemondani a közös névrıl. A vasút levelébıl arra 
lehet következtetni, hogy szerintük az állomást közösen építettük Városlıddel, ezért kérik ezt a 
nyilatkozatot. 

Juhász Ervin képviselı: 
Ez az állítás a Máv. részérıl csak egy feltételezés. Pár éve beszéltem errıl az állomásfınökkel, 
aki azt mondta, hogy ez annak idején politikai szinten lett így kialakítva. Városlıdön volt a 
községi közös Tanács központja, és ezért került bele Városlıd neve is az állomásnévbe. Nem 
volt semmiféle közös építkezés. Errıl kellene valami dokumentumot szereznünk. 

Somogyi Anna polgármester: 
Megpróbálok valami információt szerezni a közös elnevezés eredetérıl, de addig is szerintem 
döntsünk a névváltozás költségeinek viselésérıl! 

Marosi Antal képviselı: 
Szerintem ezt vállalhatjuk, bár jó lenne tudni mégis mekkora költségre számítsunk. 

Somogyi Anna polgármester: 
Ami tılünk függ, azt szerintem tegyük meg az ügy érdekében, és döntsünk a költségek 
viselésérıl. 

Aki egyetért azzal, hogy a vasútállomás nevének "Városlıd-Kislıd"-rıl  "Kislıd"-re történı 
változtatásával kapcsolatos költségek viselését az Önkormányzat vállalja, kérem emelje fel a 
kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 
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Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 8/2010. (II.15.) 
számú határozat 
 
Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
Kislıd község közigazgatási területén lévı vasútállomás nevének 
"Városlıd-Kislıd"-rıl  "Kislıd"-re történı változtatásával kapcsolatos 
költségek viselését vállalja. 
 
Határid ı: folyamatos 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Megköszönöm az ülésen való megjelenésüket, és a nyílt ülést bezárom. (18.10.) 

Kislıd, 2010. február 18. 

 

 

 

 

 

 

    Somogyi Anna   dr. Szivák Péter 
 polgármester körjegyzı 


